
 
 
 
Resum dels temes tractats a l’Assemblea del dia 18 de desembre  
 
L’Assemblea ordinària de la CAMFiC es va celebrar ahir amb la participació d’un 
nombre de socis significativament superior al que és habitual.  I és que, a banda 
del assumptes interns com la presentació del balanç econòmic o l’explicació del 
conveni amb l’Acadèmia que possibilitarà el disposar d’una nova i molt més àmplia 
seu d’aquí un any, a l’ordre del dia hi havia una proposta de debat, presentada per 
una sòcia de la CAMFiC, sobre “Crisi a la Medicina de Família o Crisi del 
Model?”  
 
Aquesta proposta i dues més presentades en el torn de precs i preguntes per part 
d’altres socis van propiciar un intens debat, que es va allargar més de dues hores i 
que va deixar palès el profund malestar i la sensació de cansament que hi ha en el 
col·lectiu de metges de família davant la pressió assistencial creixent, agreujada 
per la manca de professionals que en algunes zones del país és fa  ja insostenible. 
 
També es va fer evident el descontent de tots els presents, molt representatiu del 
descontent general del col·lectiu, per la manca de resposta de l’Administració, 
concretament per la sensació d’“immobilitat” que dóna el Departament de Salut, 
que fa que s’estiguin incomplint moltes de les promeses d’accions de millora ja 
acordades l’any passat. 
 
El debat va  centrar-se finalment en unes propostes d’acció, presentades per un 
grup de reflexió  anomenat Full de ruta-Accions a la Primària. 
 
Aquest debat tindrà continuïtat a la web de la CAMFiC, al nou “Espai per opinar” 
on  es poden ja trobar algunes de les propostes d’acció -immediata o de canvis a 
mig termini- que hi ha ara mateix sobre la taula. 
 
Us convidem  a tots a seguir  atents a les propostes i a participar en el debat, 
estant atents a “L’Espai per opinar” de la nostra web i enviant les vostres opinions o 
suggeriments a opina@camfic.org 
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